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Sledovali ste naživo: Steva Wozniaka i diskusiu o Silicon Valley strednej Európy  
  9. 6. 2021, 5:30, Zdroj: zive.aktuality.sk , Vydavateľ: Ringier Axel Springer, Sentiment: Ambivalentný, Téma: Rektorát UPJŠ, Kľúčové slová: Pavol

Sovák
Užívateľov za deň: 64.4 tis. GRP: 1,43 OTS: 0,01 AVE: 837,69 Eur 

Mediálne partnerstvo

Spoluzakladateľ Apple sa objaví v exkluzívnom interview.

Dnes pokračuje druhým dňom konferencia VSE unIT Conference a opäť, tak ako v utorok, budete môcť časť programu sledovať priamo
na webe technologického magazínu Živé.sk, ktorý je mediálnym partnerom podujatia.

Livestream 1. bloku stredajšieho programu už skončil, ďakujeme za účasť.

Konferencia sa začína o 10.30 panelovou diskusiou úvodného bloku. Hovoriť sa bude o tom, ako ovplyvní nová doba po pandémii snahy
regiónu stať sa stredoeurópskou Silicon Valley. Diskutovať budú Stanislav Kmeť (TUKE), Pavol Sovák (UPJŠ), Juraj Girman (IT Valley) a
Marek Antal (MIRRI).

Na tému „Ako ďalej košické Silicon Valley“ následne porozpráva Miriam Hučková z IT Valley, po ktorej sa predstaví Radovan Hudák z
Technickej univerzity v Košiciach. Prednášať bude o efektívnej synergii inovačného rastu a vzdelávania v oblasti biomedicínskeho
inžinierstva na TUKE.

Po krátkej obednej prestávke na nás čakajú ďalšie tri bloky:

Ako sa tvorí revolúcia

Industry 4.0

Budúcnosť energetiky

Práve v „revolučnom“ bloku sa objaví aj vzácny hosť – spoluzakladateľ spoločnosti Apple a technologická legenda Steve Wozniak, ktorý
bude odpovedať na zvedavé otázky. Dve budú aj od Živé.sk, sme hlavným mediálnym partnerom konferencie.

Tieto bloky už síce priamo na Živé.sk nenájdete, no pozrieť si ich môžete na webe konferencie po bezplatnej registrácii .

My vám čo najskôr po interview prinesieme výber z odpovedí Steva Wozniaka. Sledujte nás.

Autor: Mediálne partnerstvo

https://monitora.sk/
https://app.monitora.sk/article/319136987/6773473e97cc4a1c1d88?topic_monitor=36657&auth=eyJ0eXAiOiJKV1QiLCJhbGciOiJIUzI1NiJ9.eyJleHAiOjE2MjU4OTM4MTEsIndpZCI6MTAwNzQsImFpZCI6MzE5MTM2OTg3LCJ0aWQiOjM2NjU3fQ.Ve3gQvITHYhcuZzd-PWTzRGLmCCv454Wj1c3Q876FNU
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Jazykové okienko: kamža  
  7. 6. 2021, 17:15, Zdroj: reginavychod.rtvs.sk , Vydavateľ: Rozhlas a televízia Slovenska, Sentiment: Negatívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa

Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: UPJŠ
Užívateľov za deň: 83.2 tis. GRP: 1,85 OTS: 0,02 AVE: 299,76 Eur 

O tom, čo znamená slovo kamža, hovorí jazykovedkyňa Marianna Sedláková, vedúca Katedry slovakistiky, slovanských filológií a
komunikácie na Filozofickej fakulte UPJŠ v Košiciach.

JO_kamza;sedlakova

Máte problém s prehrávaním? Nahláste nám chybu v prehrávači.

Živé vysielanie ??:??

https://monitora.sk/
https://app.monitora.sk/article/318984207/c7a76f2f71be6b254e9e?topic_monitor=30189&auth=eyJ0eXAiOiJKV1QiLCJhbGciOiJIUzI1NiJ9.eyJleHAiOjE2MjU4OTM4MTEsIndpZCI6MTAwNzQsImFpZCI6MzE4OTg0MjA3LCJ0aWQiOjMwMTg5fQ.HTblBE6nsinXdA05tBW8KUhxHfu7x29RfFeiNDrRkS4
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Jazykové okienko: dva alebo dve?  
  9. 6. 2021, 8:54, Zdroj: reginavychod.rtvs.sk , Vydavateľ: Rozhlas a televízia Slovenska, Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v

Košiciach, Kľúčové slová: UPJŠ
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09. 06. 2021 08:54 | Dobrá rada nad zlato

Správne používanie čísloviek dva a dve nám vysvetlí Adela Slabá, študentka Filozofickej fakulty UPJŠ KE, budúca učiteľka.

JO_dva_dve;slaba

Máte problém s prehrávaním? Nahláste nám chybu v prehrávači.

Živé vysielanie ??:??

https://monitora.sk/
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Mediálne partnerstvo

Spoluzakladateľ Apple sa objaví v exkluzívnom interview.

Dnes pokračuje druhým dňom konferencia VSE unIT Conference a opäť, tak ako v utorok, budete môcť časť programu sledovať priamo
na webe technologického magazínu Živé.sk, ktorý je mediálnym partnerom podujatia.

Livestream 1. bloku stredajšieho programu už skončil, ďakujeme za účasť.

Konferencia sa začína o 10.30 panelovou diskusiou úvodného bloku. Hovoriť sa bude o tom, ako ovplyvní nová doba po pandémii snahy
regiónu stať sa stredoeurópskou Silicon Valley. Diskutovať budú Stanislav Kmeť (TUKE), Pavol Sovák (UPJŠ), Juraj Girman (IT Valley) a
Marek Antal (MIRRI).

Na tému „Ako ďalej košické Silicon Valley“ následne porozpráva Miriam Hučková z IT Valley, po ktorej sa predstaví Radovan Hudák z
Technickej univerzity v Košiciach. Prednášať bude o efektívnej synergii inovačného rastu a vzdelávania v oblasti biomedicínskeho
inžinierstva na TUKE.

Po krátkej obednej prestávke na nás čakajú ďalšie tri bloky:

Ako sa tvorí revolúcia

Industry 4.0

Budúcnosť energetiky

Práve v „revolučnom“ bloku sa objaví aj vzácny hosť – spoluzakladateľ spoločnosti Apple a technologická legenda Steve Wozniak, ktorý
bude odpovedať na zvedavé otázky. Dve budú aj od Živé.sk, sme hlavným mediálnym partnerom konferencie.

Tieto bloky už síce priamo na Živé.sk nenájdete, no pozrieť si ich môžete na webe konferencie po bezplatnej registrácii .

My vám čo najskôr po interview prinesieme výber z odpovedí Steva Wozniaka. Sledujte nás.

Autor: Mediálne partnerstvo

https://monitora.sk/
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UX pivo #8: Práva detí v dizajne  
  9. 6. 2021, 8:55, Zdroj: indexmag.sk , Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: UPJŠ

Užívateľov za deň: 416 GRP: 0,01 OTS: 0,00 AVE: 85,54 Eur 

Pridajte komentár

2 min. čítania

Už zajtra 10. 6. 2021 si vychutnáme v poradí ôsme UX pivo. Košická UX komunita nám ho aj tentoraz „načapuje” online.

Téma júnového UX eventu bude zameraná na deti. Pozvanie prijal dizajnér Felix Noller, ktorý je spoluzakladateľom spoločnosti Aumio ,
aplikácie pre duševné zdravie detí a medzinárodného združenia aktivistov Designing for Children’s Rights.

Podelí sa o svoje skúsenosti z výskumu a práce s deťmi na vytvorenie lepšej používateľskej skúsenosti pre všetkých. Vo svojej
prednáške sa bude venovať aj etickej stránke dizajnu.

Foto: archív Felix Noller, Aumio, Method

Dark patterns

Podľa spoluorganizátora podujatia Petra Leška je potrebné sa o týchto témach čoraz viac rozprávať, keďže v dnešnom uponáhľanom
svete plnom digitálnych inovácií sa zabúda na ich vedľajšie účinky: „Práve deti a ich podnety nám vedia pomôcť vytvárať lepšie
používateľské skúsenosti so zameraním na to, aby napr. mobilné zariadenie nebolo len hračkou, ale aj užitočnou vecou. Dark patterns v
dizajne vplývajú aj na detských používateľov, a preto je našou etickou úlohou poskytovať deťom taký zážitok, ktorý ich nebude nabádať a
manipulovať s cieľom ich oklamať.”

Dizajn nie je len o tom, aby veci vyzerali a fungovali lepšie. Je potrebné si uvedomiť, aký veľký dopad má dobrá alebo zlá používateľská
skúsenosť (UX) na používateľov. Rozhodnutia, ktoré dnes dizajnéri robia, ovplyvňujú našu spoločnosť v budúcnosti.

„Ako dizajnéri sa zameriavame na krátkodobé ciele, napr. pritiahnuť čo najviac používateľov, aby trávili s naším produktom čo najviac
času. Ale z dlhodobého hľadiska by sme sa mali zamerať hlavne na to, ako naše riešenie, alebo produkt ľuďom pomôže,” dodáva Leško.

UX pivo #8 začína 10.6.2021 o 17:00. Event je bezplatný a bude v anglickom jazyku. Link nájdete na Facebookovom evente .

Prečítajte si rozhovor s Petrom Leškom o tom, ako vie UX zlepšiť produkt aj zvýšiť predaje.

Autor článku

vyštudovala masmediálne štúdiá na UPJŠ v Košiciach

na Škole umeleckého priemyslu v Košiciach pôsobí ako učiteľka mediálnych štúdií a vedúca odboru dizajn digitálnych aplikácií

spoluzakladateľka košickej UX komunity a členkou SUXA

redakcia

Autor: Autor článku || Zobraziť všetky články || redakcia | Zobraziť všetky články || redakcia

https://monitora.sk/
https://app.monitora.sk/article/318974459/191ba51ea76d1fa6d975?topic_monitor=30189&auth=eyJ0eXAiOiJKV1QiLCJhbGciOiJIUzI1NiJ9.eyJleHAiOjE2MjU4OTM4MTEsIndpZCI6MTAwNzQsImFpZCI6MzE4OTc0NDU5LCJ0aWQiOjMwMTg5fQ.mlaxiF4bDoHuuN3Y9vDgnfsJVzz6t9L4_X9q78KRIbo
https://indexmag.sk/2021/06/09/ux-pivo-8-prava-deti-v-dizajne/
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Ľudia kontaktovali linky pomoci až trojnásobne viac  
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Jún 09, 2021

0

Denne poskytujú pomoc a podporu pre stovky ľudí naprieč celým Slovenskom – dôverne, anonymne, bezpečne a nonstop. Po krízovom
roku sú ich služby pre zmiernenie dopadov pandémie kľúčové. Na zvýšenie dopytu o 200 % reagovali rozšírením tímov i novými
projektami, čo dokázali najmä vďaka podpore firemných darcov a nadácií.

Témy kontaktov na linky pomoci

„Na Linku dôvery Nezábudka sa ľudia dlhodobo najčastejšie obracajú so vzťahovými problémami – v rodine, v partnerských vzťahoch i
práci, ako aj ľudia zažívajúci depresívne a úzkostné stavy. Môže ísť napríklad o pocity smútku, bezvýchodiskovosti, osamelosť i
vyhorenie. Koronakríza túto problematiku ešte zintenzívnila,“ približuje Alexandra Dzureková z Ligy za duševné zdravie. „V súčasnom
období stúpol počet kontaktov ľudí po strate blízkych a ľudí v existenčnom strese v dôsledku ekonomických dopadov.“

Tím poradcov OZ IPčko počas roka riešil viac ako 8 000 kontaktov s myšlienkami na samovraždu a viac ako 3 000 suicidálnych pokusov.
Často išlo o mladých ľudí. „Sme im nablízku a sme tu pre nich, aby s týmito pocitmi a myšlienkami neboli osamelí,“ hovorí Marek Madro,
zakladateľ združenia. Najskúsenejší poradcovia vytvorili Krízový intervenčný tím, ktorý funguje výjazdovo pri tých najťažších situáciách.
Ako odpoveď na krízové situácie spojené s pandémiou vznikla Krízová linka pomoci. Psychologickú podporu na nej často hľadajú aj
zdravotníci, ktorí sú vyčerpaní z extrémne náročnej práce a sú v akútnej kríze. Počas pandémie spustilo IPčko aj projekt Dobrá linka, kde
poskytujú aj poradenstvo pre ľudí so zdravotným znevýhodnením v posunkovej reči.

Dištančné telefonické a online poradenstvo (chat, email) odstraňuje mnohé z bariér, ktoré bránia ľuďom vyhľadať pomoc. „Nás to
zaväzuje zabezpečiť prevádzku za každých okolností tak, aby sa mali deti a mladí ľudia na koho obrátiť, 24/7. Zdôverujú sa nám so
smútkom po strate blízkej osoby, rozvodom rodičov, násilím v rodine, zneužívaním, šikanou a kyberšikanou, závislosťami, nešťastnou
lástkou i keď sú zmätené z niečoho, čo vidia v televízii či filme,“ približuje svet Linky detskej istoty Táňa Ivanič Rybanská. Denne prijmú
priemerne 270 kontaktov.

Na Slovensku existuje aj špeciálna Rovesnícka poradňa, ktorú ponúka Linka detskej dôvery okrem „tradičných" komunikačných
platforiem. Funguje ako otvorené diskusné fórum pod záštitou vyškolených rovesníckych poradcov z radov študentov Katedry sociálnej
práce FF UPJŠ v KE, s ktorou má linka v rámci SR unikátnu spoluprácu. „Počet kontaktov v Rovesníckej poradni počas pandémie
vzrástol o 95 %; zaznamenali sme nárast v oblasti rodinných vzťahov a rodinného násilia. Problémy pritom nie sú iné oproti
nepandemickej situácii, ale sú závažnejšie,“ hovorí Soňa Lovašová, podpredsedníčka OZ Spoločnosť priateľov detí – Li(e)nka. „Po
obnovení školskej dochádzky očakávame nárast problémov v tejto oblasti spôsobený napr. rôznou úrovňou dištančného vzdelávania a
nárokov učiteľov, ako aj veľkou zmenou v návrate do sociálnych skupín,“ doplnila predikciu

Zvýšený nárast klientov očakáva aj Linka pomoci obetiam násilia. Až 68 % kontaktov v roku 2020 bolo spojených s témou domáceho
násilia, v rôznych formách. „Najzraniteľnejšou skupinou sú ženy, deti a starí ľudia,“ uvádza Iveta Schusterová, riaditeľka OZ Pomoc
obetiam násilia. Špecifickou situáciou, ktorú priniesla pandémia, bolo zanedbávanie starostlivosti o seniorov, o ktorých sa mali starať ich
deti – ľudia v produktívnom veku, preťažení zmenenými pracovnými podmienkami a homeschoolingom.

Financovanie liniek

„Pandémia priniesla zmenu v myslení, kedy sa riešenie duševného zdravia stalo akútnou otázkou. Táto zmena súvisí s odpoveďou na
otázku, kto má zabezpečiť, aby sa ľuďom takáto pomoc dostávala. Sme presvedčení, že je to úlohou štátu – cez vlastné linky i cez
podporu doteraz existujúcich liniek pod občianskymi zduženiami,“ otvára Andrej Vršanský z Ligy za duševné zdravie otázku financovania.
Z plánovanej dotácie 500 000 eur na polročné fungovanie pre novovznikajúcu Národnú linku pre duševné zdravie by podľa neho, aj
vďaka iným ako štátnym zdrojom, mohli celý rok pôsobiť všetky linky zúčastnené na tlačovej konferencii, pokrývajúce široké spektrum
tém a klientov.

„Denne nám klientov prepájajú aj štátne záchranné systémy, z liniek 112, 155 a 158. Na rozdiel od nich však nemáme plné financovanie,
hoci dopĺňame a suplujeme činnosť štátu,“ doplnil Marek Madro z OZ IPčko.

Systematické riešenie zo strany štátu, ktoré by popri zriadení národnej linky zabezpečilo aj základnú prevádzku aktuálne pôsobiacich
liniek, považujú za kľúčové aj ostatné zúčastnené organizácie. Každá bojuje s poddimenzovaným tímom, pričom koronakríza túto situáciu
ešte zhoršila rapídnym nárastom kontaktov. „Boj liniek o prežitie znamená, že linky musia venovať stále viac času zháňaniu základných
financií na úkor toho, aby rozširovali svoje služby v prospech klientov, ktorí to potrebujú,“ upozornila Táňa Ivanič Rybanská z Linky
detskej istoty.
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Prostredníctvom grantovej výzvy rozdelila Nadácia Volkswagen Slovakia sumu 45 000 eur pre štyri celoslovenské linky a ďalej pokračuje
v informačnej kampani. "Vnímali sme rastúcu potrebu pomoci v oblasti duševného zdravia a rozhodli sme sa podporiť linky, ktoré
zabezpečujú jej dostupnosť,“ uviedla Alexandra Pappová, projektová manažérka Nadácie VW SK.

Peťa

Šéfredaktor

Študujem žurnalistiku na Univerzite Komenského. Medzi moje záľuby patrí korčuľovanie, chodenie do kina, spanie, ochutnávanie
dobrého jedla a hlavne rada trávim čas s mojimi blízkymi :) Obľubujem čítanie detektívok od Dominika Dána.

Podobné články

Autor: studentskeNoviny.sk
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O tom, čo znamená slovo kamža, hovorí jazykovedkyňa Marianna Sedláková, vedúca Katedry slovakistiky, slovanských filológií a
komunikácie na Filozofickej fakulte UPJŠ v Košiciach.

JO_kamza;sedlakova

Máte problém s prehrávaním? Nahláste nám chybu v prehrávači.

Živé vysielanie ??:??
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09. 06. 2021 08:54 | Dobrá rada nad zlato

Správne používanie čísloviek dva a dve nám vysvetlí Adela Slabá, študentka Filozofickej fakulty UPJŠ KE, budúca učiteľka.

JO_dva_dve;slaba

Máte problém s prehrávaním? Nahláste nám chybu v prehrávači.

Živé vysielanie ??:??
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Jún 09, 2021

0

Denne poskytujú pomoc a podporu pre stovky ľudí naprieč celým Slovenskom – dôverne, anonymne, bezpečne a nonstop. Po krízovom
roku sú ich služby pre zmiernenie dopadov pandémie kľúčové. Na zvýšenie dopytu o 200 % reagovali rozšírením tímov i novými
projektami, čo dokázali najmä vďaka podpore firemných darcov a nadácií.

Témy kontaktov na linky pomoci

„Na Linku dôvery Nezábudka sa ľudia dlhodobo najčastejšie obracajú so vzťahovými problémami – v rodine, v partnerských vzťahoch i
práci, ako aj ľudia zažívajúci depresívne a úzkostné stavy. Môže ísť napríklad o pocity smútku, bezvýchodiskovosti, osamelosť i
vyhorenie. Koronakríza túto problematiku ešte zintenzívnila,“ približuje Alexandra Dzureková z Ligy za duševné zdravie. „V súčasnom
období stúpol počet kontaktov ľudí po strate blízkych a ľudí v existenčnom strese v dôsledku ekonomických dopadov.“

Tím poradcov OZ IPčko počas roka riešil viac ako 8 000 kontaktov s myšlienkami na samovraždu a viac ako 3 000 suicidálnych pokusov.
Často išlo o mladých ľudí. „Sme im nablízku a sme tu pre nich, aby s týmito pocitmi a myšlienkami neboli osamelí,“ hovorí Marek Madro,
zakladateľ združenia. Najskúsenejší poradcovia vytvorili Krízový intervenčný tím, ktorý funguje výjazdovo pri tých najťažších situáciách.
Ako odpoveď na krízové situácie spojené s pandémiou vznikla Krízová linka pomoci. Psychologickú podporu na nej často hľadajú aj
zdravotníci, ktorí sú vyčerpaní z extrémne náročnej práce a sú v akútnej kríze. Počas pandémie spustilo IPčko aj projekt Dobrá linka, kde
poskytujú aj poradenstvo pre ľudí so zdravotným znevýhodnením v posunkovej reči.

Dištančné telefonické a online poradenstvo (chat, email) odstraňuje mnohé z bariér, ktoré bránia ľuďom vyhľadať pomoc. „Nás to
zaväzuje zabezpečiť prevádzku za každých okolností tak, aby sa mali deti a mladí ľudia na koho obrátiť, 24/7. Zdôverujú sa nám so
smútkom po strate blízkej osoby, rozvodom rodičov, násilím v rodine, zneužívaním, šikanou a kyberšikanou, závislosťami, nešťastnou
lástkou i keď sú zmätené z niečoho, čo vidia v televízii či filme,“ približuje svet Linky detskej istoty Táňa Ivanič Rybanská. Denne prijmú
priemerne 270 kontaktov.

Na Slovensku existuje aj špeciálna Rovesnícka poradňa, ktorú ponúka Linka detskej dôvery okrem „tradičných" komunikačných
platforiem. Funguje ako otvorené diskusné fórum pod záštitou vyškolených rovesníckych poradcov z radov študentov Katedry sociálnej
práce FF UPJŠ v KE, s ktorou má linka v rámci SR unikátnu spoluprácu. „Počet kontaktov v Rovesníckej poradni počas pandémie
vzrástol o 95 %; zaznamenali sme nárast v oblasti rodinných vzťahov a rodinného násilia. Problémy pritom nie sú iné oproti
nepandemickej situácii, ale sú závažnejšie,“ hovorí Soňa Lovašová, podpredsedníčka OZ Spoločnosť priateľov detí – Li(e)nka. „Po
obnovení školskej dochádzky očakávame nárast problémov v tejto oblasti spôsobený napr. rôznou úrovňou dištančného vzdelávania a
nárokov učiteľov, ako aj veľkou zmenou v návrate do sociálnych skupín,“ doplnila predikciu

Zvýšený nárast klientov očakáva aj Linka pomoci obetiam násilia. Až 68 % kontaktov v roku 2020 bolo spojených s témou domáceho
násilia, v rôznych formách. „Najzraniteľnejšou skupinou sú ženy, deti a starí ľudia,“ uvádza Iveta Schusterová, riaditeľka OZ Pomoc
obetiam násilia. Špecifickou situáciou, ktorú priniesla pandémia, bolo zanedbávanie starostlivosti o seniorov, o ktorých sa mali starať ich
deti – ľudia v produktívnom veku, preťažení zmenenými pracovnými podmienkami a homeschoolingom.

Financovanie liniek

„Pandémia priniesla zmenu v myslení, kedy sa riešenie duševného zdravia stalo akútnou otázkou. Táto zmena súvisí s odpoveďou na
otázku, kto má zabezpečiť, aby sa ľuďom takáto pomoc dostávala. Sme presvedčení, že je to úlohou štátu – cez vlastné linky i cez
podporu doteraz existujúcich liniek pod občianskymi zduženiami,“ otvára Andrej Vršanský z Ligy za duševné zdravie otázku financovania.
Z plánovanej dotácie 500 000 eur na polročné fungovanie pre novovznikajúcu Národnú linku pre duševné zdravie by podľa neho, aj
vďaka iným ako štátnym zdrojom, mohli celý rok pôsobiť všetky linky zúčastnené na tlačovej konferencii, pokrývajúce široké spektrum
tém a klientov.

„Denne nám klientov prepájajú aj štátne záchranné systémy, z liniek 112, 155 a 158. Na rozdiel od nich však nemáme plné financovanie,
hoci dopĺňame a suplujeme činnosť štátu,“ doplnil Marek Madro z OZ IPčko.

Systematické riešenie zo strany štátu, ktoré by popri zriadení národnej linky zabezpečilo aj základnú prevádzku aktuálne pôsobiacich
liniek, považujú za kľúčové aj ostatné zúčastnené organizácie. Každá bojuje s poddimenzovaným tímom, pričom koronakríza túto situáciu
ešte zhoršila rapídnym nárastom kontaktov. „Boj liniek o prežitie znamená, že linky musia venovať stále viac času zháňaniu základných
financií na úkor toho, aby rozširovali svoje služby v prospech klientov, ktorí to potrebujú,“ upozornila Táňa Ivanič Rybanská z Linky
detskej istoty.
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Prostredníctvom grantovej výzvy rozdelila Nadácia Volkswagen Slovakia sumu 45 000 eur pre štyri celoslovenské linky a ďalej pokračuje
v informačnej kampani. "Vnímali sme rastúcu potrebu pomoci v oblasti duševného zdravia a rozhodli sme sa podporiť linky, ktoré
zabezpečujú jej dostupnosť,“ uviedla Alexandra Pappová, projektová manažérka Nadácie VW SK.

Peťa

Šéfredaktor

Študujem žurnalistiku na Univerzite Komenského. Medzi moje záľuby patrí korčuľovanie, chodenie do kina, spanie, ochutnávanie
dobrého jedla a hlavne rada trávim čas s mojimi blízkymi :) Obľubujem čítanie detektívok od Dominika Dána.

Podobné články

Autor: studentskeNoviny.sk
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